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ÅRSMÖTETS INLEDNING

VSF:s vice ordförande Ingemar Larsson inledde med att hälsa alla hjärtligt välkomna till årsmötet
2009, det 55:e i ordningen.
Speciellt välkomna hälsades Svenska Skidförbundets representant Per-Åke Yttergård och
Ulricehamns kommunalråd Roland Karlsson, även tillfrågad som årsmötets ordförande.

Per-Åke Yttergård inledde med att tacka för inbjudan till VSF:s årsmöte och övergick där-
efter till att berätta om SSF:s framtids planer "Hela Sverige på snö".
För att kunna effektuera detta är det viktigt med fungerande konstsnöanläggningar i fram-
förallt i södra Sverige.
Han har vid sina besök konstaterat att det finns ett stort intresse och engagemang ute bland
klubbarna för att förbättra och vidareutveckla sina anläggningar.
Han var även mycket positiv till att satsningen kommer att lyckas och fullföljas.
Vidare berättade Per- Erik också att ett nytt tidtagningssystem kommer att presenteras inom
kort.

Därefter förrättade vice ordförande Ingemar Larsson utdelning av VSF:s stipendium till tre ledare
och sju aktiva åkare för 2008/2009.

Till följande ledare utdelades stipendium:

Kurt Axelsson, Falköpings AIK Slalom. Han har starkt bidraget till föreningens verksamhet.
Det arbete som Kurt utfört i föreningen under flera decennier har skett med stor klubbkänsla
och engagemang. Hans sätt att värna om relationer mellan människor och föreningar har upp-
märksammats i positiva ordalag från övriga alpina föreningar i Västergötland.

Bengt Bygård, Ulricehamns IF, har lagt ner mycket tid som stadionansvarig vid de senaste årens
tävlingar på skidstadion i Ulricehamn. Vi hoppas att han fortsättningsvis vill dela med sig av sitt
kunnande och engagemang för skidsporten.

Christer "Kricko" Karlsson, SLK Vitesse, har utfört ett fantastiskt arbete som distriktstränare i
över 20 år. Utöver detta även varit distriktsutbildare, bansättare och banchef i 25 år. Att vara så
engagerad under så lång tid kräver sin man. Ett engagemang som många haft glägjen av.
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Till följande aktiva utdelades stipendium:

Karl-Johan Westberg, Borås SK, som är en mycket lovande junior med höga ambitioner för sin
skidåkning. 2008 blev han USM-mästare i klassen H16. 2009 tog han silver i JSM-sprint.

Emilie Cedervärn, Ulricehamns IF, som mycket överraskande och meriterande tog silver vid
junior-SM på längdskidor i Boden, jämte i övrigt ett antal fina placeringar under året. Femma
vid samma JSM i den avslutande dubbeljakten 5 km klassiskt och 5 km fritt.

Linda Sivermark, Frida Sivermark och Maja Falk från Ulricehamns IF, som tog guldet i
USM-stafetten 2009. Dels hade de fina placeringar individuellt.

Emelie Johansson, SK Boge, har i en ålder där många alpinister väljer att avsluta sin tävlings
karriär valt att fortsätta sin utveckling som skidåkerska genom att söka sig till och blivit
antagen vid Tärnaby Skidhem. Hon är en förebild, då framförallt för kvinnliga alpinister.

Kevin Bäckström, Ulricehamns Snowboard Evolution, studerar just nu på Malungs riksidrotts-
gymnasie/snowboard. Han böljade i ungdomslandslaget som 13-åring där han levererade många
fina resultat. Bland annat SM-guld. Han brinner för sin snowboard och med hans järnvilja har
han kommit långt upp på stegen bland de främsta åkarna i världen.
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Västergötlands Skidförbunds vice ordförande Ingemar Larsson förklarar 2009 års
årsmöte öppnat.

1 UPPROP OCH FULLMAKTS GRANSKNING
SAMT FASTSTÄLLANDE AV RÖSTLÄNGD.
Upprop och fullmaktsgranskning företogs samt fastställande av röstlängden
för årsmötet, där 10 föreningar var representerade med 10 röster.

Tillsammans med inbjudna gäster, styrelse och kommitteledamöter uppgick
antalet närvarande till 27 personer.

2 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA.
Den föreslagna föredragningslistan godkändes av årsmötet.

3 FRÅGA OM MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE.
2009 års årsmöte förklarades behörigen utlyst.

4 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR ÅRSMÖTET.
Till ordförande för årsmötet valdes kommunalråd Roland Karlsson.

5 VAL AV SEKRETERARE FÖR ÅRSMÖTET.
Till sekreterare för årsmötet valdes Gunvor Olstorp, Borås.

6 VAL AV TVÅ PROTOKOLLJUSTERARE SAMT
ERFORDERLIGT ANTAL RÖSTRÄKNARE.
Till att jämte årsmötets ordförande justera protokollet, valdes Per Sjögren, Jönköping
och Nielas Wiik, Tvärred.

Mötets ordförande föreslog årsmötet att utse rösträknare om så behövs. Årsmötet
beslutade att bifalla detta.

7 BEHANDLING AV VERKSAMHETS- OCH FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE.
a. En genomgång verkställdes av styrelsens verksamhetsberättelse för

tiden 1/7 2008 - 30/6 2009, verksamhetsberättelsen lades med godkännande
till handlingarna.

b. Styrelsens förvaltningsberättelse för tiden 1/7 2008 - 30/62009, lades med
godkännande till handlingarna, samt att årets resultat överförs enligt styrelsen
förslag.

c. Revisorernas berättelse godkändes, lades därefter till handlingarna.

8 FRÅGA OM ANSVARSFRIHET FÖR SDF-STYRELSENS
FÖRVALTNING.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det redovisade verksamhetsåret.
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§ 9 BEHANDLING AV FÖRSLAG (MOTIONER) SOM GETTS IN I DEN
ORDNING SOM 12 KAP. 2 § SAMT AV SDF-STYRELSENS FÖRSLAG.
Inga motioner inkomna.

a. ANMÄLNINGSAVGIFTER.
Anmälningsavgifter för ALPINA GRENAR följer den centrala regeln som fastställs av
SSF/AK.

Ungdomstävlingar
Dist.tävlingar inom Västergötland
t.o.m. 15 år
~ ~ a:tt. lä.flflCI" Id:. Jul.
Vcr!T:A..JcJ'fiF:.4. ~ A.a.Hd. vu.. HUJ.l.

Anmälningsavgifter för BACKHOPPNING och NOK, som för 200912010 föreslås till:
Ungdom/junior/senior. 100:(oförändrad)

Anmälningsavgifter för LÄNGDÅKNING, som för 2009/2010 föreslås till:
Junior/senior/oldboys/oldgirls DM 90:-
Ungdom DM 60:-
Övriga ungdomstävlingar 60:-
Övriga tävlingar junior/senior/oldboys/oldgirls 90:-
Vid flerstartstävlingar/dag får ett tillägg på 1,5 tas ut på anmälningsavgiften.
Långlopp: Arrangören fastställer själv anmälningsavgiftens storlek.
Stafetter: 2 alt. 3 gånger individuell avgift för respektive kategori.
Efteranmälan = dubbel avgift.
Långlopp: Arrangören fastställer själva anmälningens storlek.
På anmälningsavgiften för längdskidor och rullskidor inklusive samtliga SM och Sverige
cuper gäller följande.
Av anmälningsavgiften för jun./sen.oldb./oldgirls skall 20 kr i tävlingsavgift per anmäld
åkare inbetalas till SSF senast 2 veckor efter genomförd tävling. (Pengar som sedan
återbetalas till distriktsförbunden).
På samtliga anmälningsavgifter skall tävlingsaccis på 15% inbetalas till Västergötlands
Skidförbund. Gäller längdskidor och rullskidor
OBS!
Utländska åkare och inlinesåkare omfattas inte av ovanstående uppgifter.

KONSTSNÖTILLÄGG.
Om arrangör måste betala avgift för att flytta sin tävling till någon konstsnöanläggning
får en extra avgift på 20:- för ungdom respektive 30:- för övriga tas ut.
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b. SANKTIONSAVGIFT.
Sanktionsavgift 2009/2010 för av VSF sanktionerade tävlings- & motions/propaganda
arrangemang skall vara 100:- per tävlingsdag, (oförändrad), sanktionsavgiften
faktureras av VSF.

För nationella tävlingar utgår sanktionsavgift enligt SSF:s bestämmelser, dock
skall avgiften insändas till eget SDF för att sanktionen skall kunna godkännas,
sanktionsavgiften faktureras av VSF.

c. TÄVLINGSACCIS.
Tävlingsaccis 2009/2010 utgår med 15% av till arrangören inbetalda (oförändrad)
anmälningsavgifter, inklusive uttag av dubbel anmälningsavgift.

Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag till anmälningsavgifter,
konstsnötillägg, sanktionsavgifter och tävlingsaccis.

§ 10 BEHANDLING AV FÖRSLAG TILL SDF:s VERKSAMHETSPLAN MED
EKONOMISK PLAN SAMT FASTSTÄLLANDE AV ÅRSAVGIFT TILL SDF.
Efter genomgång av verksamhetsplanen för 2009/2010, lades den med godkännande
till handlingarna.

a. Beslutades att föreningarnas årsavgift till VSF utgår med 550:- per förening.

b. Årsmötet beslöt att fastställa styrelsens förslag till netto budget omfattande
inkomster/kostnader till ett belopp av 544 000 kronor.

§ 11 VAL AV ORDFÖRANDE I SDF, TILLIKA ORDFÖRANDE I SDF-STYRELSEN
FÖR EN TID AV ETT ÅR.
Till styrelsens och specialdistriktsförbundets ordförande för tiden fram till
nästa ordinarie årsmöte valdes, Lars-Gunnar Boren, Borås, (omval).

§ 12 a VAL AV FYRA ÖVRIGA STYRELSELEDAMÖTER FÖR EN TID AV TVÅ ÅR.
Till styrelseledamöter för en tid av två år valdes, Kauko Tikka (omval), Ingemar
Larsson (omval), Åke Larsson, Magra (omval), Katarina Ström, Borås (omval).

b FYLLNADSVAL FÖR EN TID AV ETT ÅR
Till ledamot för en tid av ett år valdes Nielas Wiik, Tvärred.

§ 13 VAL AV REVISOR OCH PERSONLIG ERSÄTTARE MED UPPGIFT ATT
GRANSKA VERKSAMHET, RÄKENSKAPER OCH FÖRVALTNING INOM
SDF FÖR EN TID AV ETT ÅR.
Till revisor för en tid av ett år valdes Thomas Larsson, Borås, (omval).

Till personlig ersättare för en tid av ett år valdes Jan Rydholm, Ulricehamn, (omval).
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§ 14 VAL AV ORDFÖRANDE OCH TRE LEDAMÖTER I VALBEREDNINGEN
FÖR EN TID AV ETT ÅR.

Till ordförande för en tid av ett år valdes Irene Arvidsson, Borås, (omval).
Att ingå i valberedningen för en tid av ett år valdes Camilla Larsson, Sjömarken,
(omval), Lars-Åke Thor, Asarp, (omval). Bengt Andersson avsade sig omval. Årsmötet
kunde inte komma fram till någon kandidat. Lennart Cedervärn gav styrelsen i uppdrag
att sondera terrängen för att få fram en kandidat istället för Bengt Andersson. Mötesord-
förande Roland Karlsson frågade årsmötet om styrelsen kunde få detta uppdrag, fastän
styrelsen inte skall blanda sig i valberedningens arbete. Detta bifölls enhälligt.

§ 15 AVSLUTNING.
Mötesordförande Roland Karlsson tackade för att fått förtroendet att leda
VSF:s årsmöte 2009 och önskade VSF lycka till under säsongen. Därefter informerade
Roland Karlsson hur Ulricehamns kommun stöttar idrotten däribland skidor.
Han berättade att kommunen är mycket utvecklingsinriktad och arbetet som läggs ner på
infrastrukturen görs delvis för att bli mer lättåtkomlig och tillgängligare.
Götalandsbanan beräknas bli klar runt 2020 och skall då passera Ulricehamn. Det gör att
Ulricehamn kommer att bli ett mycket expansivt område med nya anläggningar och
utbyggnader. Lassalyckaområdet ligger inom den ramen för att skapa ett regionalt
idrottscentrum. Förhoppningsvis kommer också konstsnöanläggningen att kunna
utvidgas. Med dessa ord överlämnade han klubban till Ingemar Larsson, Dalsjöfors,
som tackade årsmötesdeltagarna för deras närvaro och förklarade 2009 års årsmöte
avslutat och inbjöd deltagarna till en kamratmiddag.

Vid protokollet

~Oh~
Gunvor Olstorp/mötessekreterare.

Justeras:

0/t~
Roland Karlsson
Mötesordförande

Niclas Wiik
Justeringsman

Per Sjögren
Justeringsman


